Ballot Result for Batch 3 pursuant to Information on Sales Arrangements for Car Parking Spaces of Phase IV of LOHAS Park ("Phase") (applicable to Specified Purchasers of Residential Units of the Phase only) issued on 18 December 2020

依據2020年12月18日公布的日出康城的第 IV 期(「期數」)停車位銷售安排資料(只適用於期數住宅單位的指定買家)第三組的抽籤結果

Sales Date and Check-in Timeslot for Registrants	Ballot result sequence
申請人報到日期及時段	抽籤結果的次序
9:30 a.m 9:45 a.m., 9 January 2021 2021年1月9日早上9時30分至早上9時45分	1 - 13

## Notes 備註:

The ballot took place on 7 January 2021 and was operated by computer.

抽籤程序於2021年1月7日進行,抽籤以電腦操作。

On 9 January 2021, the Specified Purchaser(s) shall personally (or by attorney pursuant to a validly executed power of attorney in a form prescribed by the Vendor) attend the place where the sale will take place as stated in the Information on Sales Arrangements for Car Parking Spaces of Phase IV of LOHAS Park ("Phase") (applicable to Specified Purchasers of Residential Units of the Phase only) issued on 18 December 2020 ("ICC 11/F Venue") according to "Sales Date and Check-in Timeslot for Registrants" in the ballot result above. The Specified Purchaser(s) must bring along the the original receipt of the submitted Registration Form of Application for Purchase of Specified Car Parking Spaces (applicable to Specified Purchasers of Residential Units of the Phase only), the Preliminary Agreement for Sale and Purchase in respect of the Relevant Property, his/her/their original H.K.I.D. Card/Passport and, (for company applicant) copy of company documentations (including Business Registration Certificate, Certificate of Incorporation, Forms D1, D2, NNC1 or ND2B or latest annual return (as applicable), board resolutions for purchasing the specified car parking space(s)) and company chop. The specified purchasers whose identities have been verified by the Vendor will proceed to select two or three of the specified car parking spaces which is still available at the time of selection in the order of priority according to the "Ballot Result Sequence".

於2021年1月9日, 指定買方須按照上述之抽籤結果中所指示的"申請人報到日期及時段", 攜同購買指明停車位登記表格(只適用於期數住宅單位的指定買家)的收據正本、有關物業之臨時買賣合約、其香港身份證或 護照正本,及(如屬公司買家)公司文件之副本(包括商業登記證、公司註冊證明書、表格D1, D2, NNC1或ND2B或最近期的周年申報表(如適用)、有關購買指明停車位之董事會會議紀錄)及公司印章 親身(或按賣方所規定的樣本並有效地簽署的授權書之獲授權人)到2020年12月18日公布的日出康城的第 IV 期(「期數」)停車位銷售安排資料(只適用於期數住宅單位的指定買家)所述的出售地點("ICC 11樓會場"),經賣方確認並核實身份後方可根據抽籤結果的次序揀選於當時仍可供選擇的兩個或三個指明停車位。

On 9 January 2021, if any Specified Purchaser(s) arrives the ICC 11/F Venue at any time later than his/her/their "Sales Date and Check-in Timeslot for Registrants" according to the ballot result, he/she/they shall not be eligible to register for selecting and purchasing any specified car parking space(s).

於2021年1月9日,任何指定買家如於抽籤結果中所指示其"申請人報到日期及時段"之後到達ICC 11 樓會場將不獲登記參與選購任何指明停車位的資格。

Date of issue (發出日期): 7-1-2021

Ballot Result for Batch 3 pursuant to Information on Sales Arrangements for Car Parking Spaces of Phase IV of LOHAS Park ("Phase")

(applicable to Specified Purchasers of Residential Units of the Phase only) issued on 18 December 2020

依據2020年12月18日公布的日出康城的第 IV 期(「期數」)停車位銷售安排資料(只適用於期數住宅單位的指定買家)第三組的抽籤結果

Ballot Result Sequence 抽籤結果順序	Registration Number 登記號碼
1	G16BIVB5B
2	G17CIVA2A
3	G55EIVB5B
4	G33CIVA1A
5	G02BIVB3A
6	G25FIVB5A
7	G43CIVA2A
8	G49AIVA1A
9	G07CIVB3B
10	G50AIVA1B

Ballot Result Sequence 抽籤結果順序	Registration Number 登記號碼
11	G12FIVB5B
12	G38EIVA2A
13	G09AIVB3B
	0 70

Date of issue (發出日期): <u>7-1-2021</u>